
 
 

STYREMØTE 6/2023 – 2025 
Lørdag 27.01.2024 kl. 10.30 

 
Fysisk – Grønland Boulebar 

 
 

Tilstede: Tore Blokhus, Gabriel G. Bel-Lafkih, Øystein Johannesen, Bjørg R. Ramskjell, 
Gunvor Berge, Maija Juva, Lars Kiplesund, Christian Grønli 

Forfall:  
Fra adm: Arild Skjæveland 
 

 
 

 
 
 
SAK 01 GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL 
 

Protokoll fra forrige styremøte fem gjennomgås. 
 
Forslag til vedtak: 
 
Styret beslutta å godkjenne protokollen fra styremøte 5 fra 20. november. 
 

SAK 02  NETTSIDER OG INFORMASJONSFLYT 
   

Informasjon ved Tore og Øystein. Diskusjon om kva ein skal gjere på nettsidene. 
 
Kunne skille rollene litt med system og blogg/nyheter. Går i dialog med 
webredaktør Eli Gjengstø om innhald og opplegg.  
 
Blir bedring i rutinane, og få fleire til å kunne publisere. 

 
Skal ein gå for nye nettsider og løysing? Undersøker med Karsten Ølstad i Boccia 
og Teppecurling, og deretter utvikler, for er viktig at ikkje noko av vårt gamle stoff 
forsvinner.  
 
Få presentert klubbane bedre og synliggjere miljø. Be om meir stoff frå klubbane 
og forsøk på å få litt meir levande nettside. 



 
SAK 03  MULIG PROSJEKT: OVERSIKT OVER PETANQUEBANER? 

 
  Et hyggelig prosjekt for mulige nye nettsider. 
  
  Det er mange plassar å spele petanque i Norge. Kan synliggjeres bedre.  
 
  Når speles det, kven speler, kor er det miljø? Få ein oversikt som folk som er  
  interessert i. 
 
  Tore innhenter informasjon frå klubbane. Bilde, informasjon og kart. 
 

 
SAK 04  HENVENDELSE FRÅ HOLMESTRAND ANG. HALL 
 

Diskusjon rundt henvendelse på støtte til hall og lagringsplass for seksjonens 
utstyr. 
 
Forslag om leigeavtale på 5000 kroner per år for oppbevaring av utstyr.  
 
Formulerer eit svarbrev. Transportering av utstyr til NM mot reisestøtte. 

 
 

SAK 05 NM 2024 – INFORMASJON OG KONGEPOKALEN  
  
  Kongepokalen – fått avslag på søknad. Har anka avgjerelsen. 
 
  Dropper å kjøpe inn alternativ til Kongepokal, medalje på lik linje som andre NM- 
  greiner viss me ikkje får pokal. 
   
  NM-medaljar bestilles i april (Arild). 
 
  Informasjon om NM på Stord frå Tore. Oppfølging av turneringssystem. Kan tilby 
  Gabriel på opplæring. 
 
  
SAK 06 DOMMERE OG UTFORDRINGER 
 

Informasjon ved dommeransvarlig Maija. Dommere meldt seg fra Vestlandet til 
NM.  Positivt til no. 
 
Diskusjon om rus og turneringar. Synliggjere meir i forkant at det ikkje er greit 
med rus under turneringar. 
 
Forebygging – synligjere er rødt kort med alkoholinntak under turneringar. Bør 
tydeliggjere at det ikkje er tillatt i forkant. 
 



 
SAK 07 LEDERMØTE 2024 
 

Dato: Torsdag 21. mars, kl 18.00. 
 
Arrangeres digitalt. 
 
Store temaer som skal opp? 
 
Informasjon må snart ut. Klubbane må sende inn saker seinast 14 dagar før – 7. 
mars 
 
Minne om retningslinjer, rusmidler, nettsidene og be om meir stoff til petanque.no 
– presentere alle klubbane. 
 
Informasjon om kva pengar som kan søkes om. 

 
 

SAK 08 ØKONOMI 
 

Arild informerer om økonomien i seksjonen. 
 
Veldig positiv utvikling med å få inn utestående gjeld. 

 
SAK 09 LANDSLAGSKONTRAKT 
 

Arild og Tore har fått undersøkt mulighet til sanksjonering viss ein bryter ein 
eventuell landslagskontrakt. 
 
Vil lage landslagskontrakter og forhåpentligvis få det klart til internasjonale 
turneringar i år. 

 
   
SAK 10 LANDSLAG OG DRAKTER 
 

Drakter og utstyr – kva skal seksjonen dekke? Diskusjon rundt det. 
 
Utstyrsleverandør Erima skal gi seg, me må ha nye drakter.  

  
Få et forslag fra Craft til ny kolleksjon. Seksjonen dekker nytt landslagstøy (fire 
drakter, jakke, bukse) for nye sesongen. Om spelarar vil ha ekstra sett så skal det 
faktureres. 
 
Gabriel lager et Excel-skjema ved bestilling så har me full oversikt på alt. 

 
 
SAK 11 FILMPROSJEKT 



   
Martine Sandstad kommer, gjer intervju og filmer. 
 
Film til Fleridrettsforbundet og seksjon petanque. 
 
Christian Grønli fra Norges Fleridrettsforbund kommer og informerer om 
bakgrunnen bak filmen. 

 
 
SAK 12 REKRUTTERING OG STRATEGI 
  

Christian informerer om muligheter og prosjekt ein kan søke til om ein er spesifikk 
og kreativ med rekruttering. 
 
Rekruttering generelt ved Tore: Rekruttering og bredde må skje i klubbane, sak må 
opp på ledermøte. 
 
Henter opp igjen rekrutteringsplanen fra 2016 – skal den oppdateres?  
 
Skal ein sette plan og mål med premiering? 
 
Hente folk utanfrå for inspirasjon og gi påfyll til de beste spillerne med 
workshops. Prisar er henta inn. Kan føres som klubbutvikling – og dekkes med 
post 3-midler. Lars holder tråden i den. Me finner dato – Oslo. 
 

 
 

SAK 13 EVENTUELT 
   

Henvendelse fra Stokke IL om utlevering av lisenslister. Gabriel svare. 
  

Spørsmål fra Maija ang. lisens. 
 
    
   

 
 
Neste styremøte: Mandag 11. mars kl. 18.00 - digitalt 
 
 
 


